
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde i afd. 7 Havebyen Rosnæs 

 mandag den 28. oktober 2019. 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Referatet fra den 29. august 2018 blev godkendt. 

 

2. Orientering fra formanden. 

Dorthe fortalte at udlejningen af vores lejligheder i afd. 7 ser fint ud lige p.t. 

Lejetabet er som følge af ledige lejligheder pr. 18.09.2019 60.090 kr. mod 73.693 kr. i  

hele år 2018. Beløbet dækkes af dispositionsfonden. 

 

Dorthe forelagde budgettet fra 75- års jubilæumsfesten den 5. juni 2019, og fortalte at alle 

afdelinger havde holdt sig inde for budgettet. 

 

Hun forelagde også regnskab for afdelingens fællesspisninger, og der var intet at bemærke. 

 

Dorthe fortalte at vores arrangement med en pølsevogn til beboerne lørdag den 14. 

september 2019 var godt besøgt og en dejlig eftermiddag. Tak til Effektiv bygge og 

skadeservice for det. Og tak til Viceværten og Carsten for hjælpen med opstilling og 

afrydning. 

 

Dorthe fortalte også at alle formændene for samtlige afdelinger, skal mødes her den 11. 

november 2019 for at planlægge fælles aktiviteter for det kommende år, og at den årlige 

julefrokost for bestyrelsesmedlemmer og suppleanter i alle afdelinger er aflyst i år. 

 

Dorthe bad de øvrige bestyrelsesmedlemmer om allerede nu, at reservere dagen den 16. 

maj 2020, da der afholdes fælles markvandring for alle afdelinger, nærmere info kommer 

senere.  

  

Der er planlagt loppemarked lørdag den 2. maj 2020 nærmere info følger. 

 

Boligselskabets formand Torben Jensen er fyldt 70 år i august og blev betænkt med en 

gave. 

 

Planlagt vedligehold 2019 holder sig inden for budgettet, og inden længe kommer der et 

forslag til planlagt vedligehold for 2020. 

  

Projekt vinduer og døre nærmere sig sin afslutning og der er aflevering den 1. november 

2019.  

 



Ahornsvej har fået nye stakitter mod vejen, og skurerne er blevet malet. 

 

Dorthe fortalte, at der har været uro med nogle beboere herude, men der er ro på p.t. og 

vedkommende har undskyldt de gener, det har medført. 

 

3. Orientering fra viceværten. 

Der var intet til punktet. 

 

4. Orientering fra bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 

Der var intet til punktet. 

 

5. Fordeling af opgaver til julearrangement søndag den 24. november 2019 og planlægning 

af datoer til fællesspisning i 2020. 

Anita henter nøgle, fredag den 22. november 2019.  

Berit, Anita og Birte dækker bord lørdag den 23. november 2019. 

Dorthe bestiller mad og handler. Samt skriver indbydelser og får sendt dem ud. 

Vi blev enige om at bestille maden fra den gamle Møllegaard I Horslunde, og drikkevarer 

medbringer man selv. 

Bestyrelsen mødes søndag den 24. november 2019 kl. 11.00  

 

Der er planlagt datoer for fællesspisning i 2020 og det er skrevet i kalenderen hos 

viceværten. I skrivende stund er der omdelt seddel til alle lejligheder. 

 

6. Evt.  

Der var intet til punktet. 

 

 

 

 

 

 

I mødet deltog: Thomas Kofoed, Birte Lundsbjerg, Anita Rolighed Nielsen, Berit 

Bergmansen og Dorthe Krøjer 

 

Referent: Dorthe Krøjer 

 

 

 


